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مجلس در انتظار لايحه دولت
 براي پايان تبعيض در مدارس

سخنگوي کميسيون آموزش و تحقيقات 
مجلس گفت: منتظريم دولت و آموزش 
و پ��رورش ب��راي پايان دادن به تبعيض 
م��دارس لايحه اي بدهن��د، اگر اين کار 
را نکنن��د ما خودم��ان ورود مي کنيم. به 
گزارش ايسنا ميرحمايت ميرزاده گفت: 
مدارس غيرانتفاعي حضورشان قانوني 

اس��ت. بايد بگذاريم کس��اني که مايل به س��رمايه گذاري در اين بخش 
هستند کار خودشان را ادامه بدهند و به اين طريق باري از دوش دولت 
بردارن��د. ميرزاده ضمن مخالفت با تقس��يم م��دارس دولتي، تاکيد کرد: 
مدارس��ي به اس��م نمونه دولتي،هيئت امنايي و خاص به طور کاملاغير 
کارشناس��ي،بي رويه و تبعيض آميز ايجاد ش��ده اند که بايد هرچه زودتر 
پرونده اين مدارس جمع ش��ود. اين نماينده مجلس افزود: به نفع نظام 
است که زودتر اين تقسيم بندي جمع شود. با تابلو عوض کردن، هم به 
اقشار پايين جامعه فشار وارد آمده و هم تراکم دانش آموزان در مدارس 
دولتي عادي زياد ش��ده اس��ت. او تاکيد کرد: منتظريم دولت و آموزش و 
پرورش براي پايان دادن به اين وضعيت لايحه اي بدهند و اگر اين کار 

را نکنند ما خودمان ورود مي کنيم.

اجازه ساخت »مال« مزاحم در پايتخت را نمي دهيم
معاون معماري و شهرس��ازي ش��هرداري تهران تاکيد کرد: اجازه ساخت 
»مال«هاي مزاحم داده نمي شود و بايد به پيوست هاي ترافيکي و فرهنگي 
مجتمع هاي چند منظوره در پايتخت توجه شود. به گزارش ايسنا مهدي 
حجت با اش��اره به روند »مال س��ازي« در تهران با بيان اينکه در گذش��ته 
ميزان فضاهاي تجاري در برخي از مناطق تهران کم بود و به همين دليل 
براي صرفه اقتصادي بالا برخي افراد به مال سازي روي آوردند، گفت: سود 
بالاي ساخت مجتمع هاي تجاري سبب شد که شاهد گرايش افراد، بخش 
خصوصي و برخي سازمان ها و نهادهاي دولتي به مال سازي باشيم. وي 
گفت: پس از مدتي به دليل گرايش به مال سازي شاهد بوديم که استقبال 
مردمي از اين مال ها کاسته شد. پس از مدتي تعداد مال ها از ظرفيت شهر فراتر 
رفت و بسياري از مغازه ها به دليل عدم استقبال مردمي، خالي ماند! حجت 
افزود: با توجه به کاهش سود سرمايه گذاري در حوزه مال سازي، شاهد آن 

هستيم که دوره اوج گرايش افراد به مجتمع سازي رو به پايان است.

دستگيري عامل قتل خانوادگي جيرفت
قاتل مسلح فراري که در جريرفت قتل انجام داده بود، با تلاش پليس در 
قرچک دستگير شد. به گزارش ميزان، سرهنگ محمد رضايي جانشين 
فرماندهي انتظامي شهرستان جيرفت از دستگيري قاتل مسلح فراري 
توس��ط پليس آگاهيخبر داد و گفت: خردادماه امس��ال در اثر اختلافات 
خانوادگي، مرد ۲۳ ساله اي در محل پل پايداران جيرفت به ضرب گلوله 
به قتل رس��يد که بلافاصله شناس��ايي و دستگيري عامل قتل در دستور 
کار پليس قرار گرفت. وي افزود: اقدامات فني و تخصصي پليس براي 
دس��تگيري قاتل ادامه داش��ت تا اينکه پس از حدود ۳ ماه تلاش، محل 
اختفاي قاتل در شهرس��تان قرچک )ش��رق تهران( شناسايي و قاتل که 
جوان ۲۰ ساله اي است توسط افسران پليس آگاهي جيرفت و با همکاري 

پليس آگاهي قرچک دستگير شد.

ديدار تعاملي با مدير کل ميراث فرهنگي ايلام
 در راستاي هفته ناجا

تجارت-اس��تان اي��لام :س��رهنگ 
“يحيي الهي” فرمانده مرزباني اس��تان 
با بيان اينکه هفته ناجا فرصتي اس��ت 
ب��راي نمايش قدرت، اقتدار و عملکرد 
مرزباني، اظهار داشت: در راستاي تدابير 
و رهنمودهاي فرمانده مرزباني ناجا در 
خصوص تعامل سازنده برون سازماني 

با حفظ منزلت مرزباني، کارشناسان مرزباني و معاونت اجتماعي با مدير 
کل اداره ميراث فرهنگي صنايع دستي و گردشگري استان ديدار تعاملي 
برگزار کردند.“عبدالمالک شنبه زاده” مدير کل بيمه ميراث فرهنگي 
و گردشگري با استقبال از اين ديدار تعاملي گفت: حفظ نظم و امنيت 
کش��ور مرهون عملکرد خوب مجموعه نيروي انتظامي و در راس آن 
مرزبانان سخت کوش و پرتلاش هست که بصورت شبانه روزي با حفظ 
و حراست از کيان نظام مقدس جمهوري اسلامي امنيت را براي ما به 
ارمغان آورده اند.مدير کل ميراث فرهنگي و صنايع گردشگري استان 
ايلام با اش��اره به اينکه جذب توريس��م لازمه امنيت است، افزود: هفته 
ناجا هفته امنيت و تقدير از پديدآورندگان نظم و امنيت اس��ت و ما هم 
برخود لازم ميدانيم در اين امر مهم سهيم باشيم و هرآنچه در توانمان 

باشد دريغ نخواهيم کرد.

ايمن سازي معابر ايلام در آستانه بازگشايي مدارس
 تجارت-اس��تان ايلام:معاون��ت حم��ل و ترافيک ش��هرداري ايلام با 
تبريک به مناسبت فرارسيدن سال تحصيلي ۹۷_۹۶ با بيان اين خبر 
افزود: در آستانه بازگشايي مدارس و لزوم ايمن سازي معابر شهرداري 
بصورت شبانه روزي در حال خط کشي، رنگ آميزي خطوط عابر پياده 
و سرعتکاه ها و همچنين نصب علائم ايمني در معابر بوده و با توجه به 
اينکه در آستانه اول مهر هستيم ، شهرداري مصمم است تا روز جمعه 
اين مهم به اتمام برسد.عليرضا سروري ضمن تبريک آغاز سال جديد 
تحصيلي و بهار علم دانش به تمامي دانش آموزان اظهار داشت: با توجه به 
افزايش ترافيک به خصوص در هفته ابتداي مهرماه از همه دانش آموزان 
خواهشمنديم جهت افزايش ضريب ايمني عبور و مرور علي الخصوص 
به هنگام تعطيلي مدارس، فقط از محل خط کشي عابر پياده جهت طي 
نمودن عرض خيابان استفاده کنند. رييس اداره روابط عمومي شهرداري 
ايلام گفت: به مناسبت فرا رسيدن ايام سوگواري آقا ابا عبدالله الحسين)ع( 
شهر ايلام سياه پوش مي شود. محمد سلطاني اظهار داشت: شهرداري 
ايلام همانند سنوات گذشته با هماهنگ نمودن بخش هاي مختلف اداري 

و خدماتي خود در حال سياه پوش نمودن شهر مي باشد.

دومين جشنواره طبخ آبزيان استان مرکزي در 
شهرستان خنداب برگزار شد

 تجارت-اس��تان مرکزي :جش��نواره »عرضه و طبخ آبزيان« با هدف 
معرفي غذاهاي س��الم به ويژه ماهي به عنوان غذاي س��لامتي براي 
دومين باردر استان مرکزي در شهرستان خنداب برگزار شد. به گزارش 
روابط عمومي س��ازمان جهاد کش��اورزي ، به همت اداره کل ش��يلات 
اس��تان مرکزي جش��نواره » طبخ آبزيان «در شهرستان خنداب برگزار 
شد.مدير امور شيلات و آبزيان سازمان جهاد کشاورزي استان مرکزي 
در اين جشنواره اظهار داشت: به منظور افزايش سرانه مصرف آبزيان 
و گس��ترش فرهنگ مصرف غذاهاي دريايي از س��ال گذشته موضوع 
جشنواره هاي غذاهاي دريايي در دستور کار وزارت جهاد کشاورزي قرار 
گرفته است.مدير شيلات جهاد کشاورزي استان مرکزي گفت: همزمان 
با برگزاري جش��ن برداش��ت محصولات کشاورزي شهرستان خنداب 

دومين جشنواره طبخ آبزيان استان مرکزي در سالجاري برگزار شد.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

شهردار تهران درخصوص وضعيت حمل و نقل پايتخت، وضعيت 
روزنامه همش��هري و ... توضيحاتي را ارائه کرد. به گزارش ايس��نا، 
محمدعلي نجفي روز گذشته در حاشيه پياده روي اش که به مناسبت 
روز جهاني بدون خودرو در هس��ته مرکزي ش��هر تهران با حضور 
اعضاي ش��وراي ش��هر و تعدادي از معاونين  و با همراهي عباس 
آخوندي، وزير راه و شهرسازي انجام شد، گفت: تهران چند سالي 
اس��ت که به کمپين روز جهاني بدون خودرو پيوس��ته و امروز در 
اقدامي نمادين همراه با شهروندان و اعضاي شوراي شهر پياده در 
هسته مرکزي شهر راه رفتيم. وي با بيان اينکه هدف مان اين است 
که به شهروندان يادآوري کنيم که اگر به هواي پاک احتياج دارند 
بايد از خودمان شروع کرده و همکاري کنيم، اظهار کرد: شهروندان 
مي توانند مسيرهاي کوتاه و مسيرهايي که مي توان پياده طي کرد، 
بدون خودرو بروند و خود را از اين ورزش طبيعي که در س��لامت 

جسم و جان تاثيرگذار است محروم نکنند.
نجفي با بيان اين که امروز روز جمعه است و کم و بيش تهران کم 
ترافيک و بدون خودرو است، ادامه داد: اميدواريم اين اقدام نمادين 
در ديگر روزهاي س��ال نيز عملياتي ش��ود. شهردار تهران در مورد 
وضعيت حمل و نقل عمومي نيز با بيان اين که آن اقداماتي که بايد 
انجام شود مشخص است اما محدوديت منابع و مالي داريم، گفت: 
بايد در اين زمينه فکري کنيم، چرا که امروز من در مترو با همشهريان 
صحبت کردم و آنها از اقدامات مترو رضايت داشتند، اما عنوان کردند 
که اول صبح و عصرها شاهد ازدحام بيش از حد در مترو هستند و 
اين مساله موجبات نارضايتي آنها را فراهم کرده و بايد هرچه زودتر 
تعداد قطارها را افزايش دهيم تا سرفاصله حرکت قطارها کاهش 
يابد. نجفي افزود: در حال حاضر سرفاصله حرکت قطارها پنج دقيقه 
است که بايد به ۳.5 دقيقه افزايش يابد تا ظرفيت جابجايي مسافر 
نيز به وسيله مترو افزايش يابد که براي افزايش قطارها بايد منابع 

مالي اعم از ارزي و ريالي تامين شود و البته مقدماتي فراهم شد تا 
با کمک دولت از فاينانس استفاده کنيم. وي اعلام کرد: قرار است 

1۰۰۰ واگن طي برنامه اي در اختيار تهران قرار گيرد.
اتوبوس هاي مجاري در راه تهران ���

ش��هردار ته��ران درب��اره کمبود اتوبوس نيز اظهار ک��رد: در حوزه 
اتوبوس��راني نيز برنامه اي داريم و پيش بيني ش��ده که اتوبوس ها 
از مجارستان وارد شوند که اميدواريم طي دو سه ماه آتي اين مهم 
عملياتي شده و اتوبوس هاي جديد وارد ناوگان شوند. شهردار تهران 

همچنين در مورد فعاليت تاکسيراني نيز با بيان اين که سازماندهي 
درست تر در مورد تاکسيراني بايد انجام شود، گفت: همچنين بايد 
سازوکاري براي استفاده هرچه بهتر از ظرفيت هاي سيستم هاي 
جديد مجازي و اينترنتي در بستر تاکسي ها استفاده کنيم و چارچوب 
عمومي تري در دل طرح ساماندهي ايجاد کنيم که اميدواريم تا پايان 
س��ال تحولاتي در اين حوزه رخ دهد. وي همچنين در خصوص 
مغفول ماندن بحث معاينه فني در تهران، بيان کرد:متاسفانه نظارت 
آنگونه که بايد نيس��ت و بحث ما اين اس��ت که بعد از دو هفته اول 

مهرم��اه و تس��لط يافتن بر ترافي��ک، معاينه فني به طور جدي در 
دستور کار قرار گيرد و دوستان ما در پليس راهور نيز در اين موضوع 
اعلام آمادگي کردند. ش��هردار تهران همچنين درخصوص تردد 
خودروهاي قديمي در تهران با بيان اين که مشکل منابع مالي، مانع 
جدي در طرح جايگزيني خودروهاي قديمي و فرسوده است، ادامه 
داد: شرکت هاي خودروساز در راستاي نوسازي اعلام آمادگي کردند 
و اميدواريم دولت کمک هاي لازم را در اين خصوص داشته باشد. 
وي همچنين در خصوص حضورش در هيات دولت و س��رانجام 
بدهي ها و مطالبات متقابل دولت و شهرداري با بيان اين که سه 
جلس��ه اس��ت که به عنوان شهردار تهران شرکت مي کنم و پيش 
از اين نيز در جلس��ات هيات دولت حضور داش��تم، گفت: قرار نبود 
مسائلي همچون بدهي و مطالبات در هيات دولت مطرح شود، اما 
تاکنون با چهار وزارتخانه وارد بحث شده و کارگروه هاي مشترکي 
ني��ز داش��ته ايم و بايد اعلام کنم ک��ه اختلاف نظري در خصوص 
بدهي و مطالبات متقابل بين شهرداري و وزارت امور دارايي وجود 
دارد که کارگروهي مشترک ايجاد شده و اميدواريم ظرف دو سه 
ماه آينده سرانجام مطالبات و بدهي ها مشخص و برنامه اي براي 
بازپرداخت آنها تهيه شود. نجفي همچنين در مورد حواشي روزنامه 
همشهري نيز گفت: هيات مديره جديد تشکيل و حاجي که يکي از 
چهره هاي توانمند است، به عنوان مدير مسئول فعاليت کرده و قرار 
شد گزارشي از وضع موجود و همه فعاليت هاي روزنامه همشهري 
ارائه دهد و راه حلي براي موسسه همشهري از نظر مالي و فرهنگي 
ارائه دهد. شهردار تهران با بيان اين که قطعا جهت گيري ما اين است 
که موسسه همشهري وارد رقابت ناسالم نشود، گفت: همشهري 
مجلات زيادي چاپ مي کند که از نظر فرهنگي و اقتصادي توجيحي 
ندارد و اميدواريم تيم تخصصي جديد ظرف يک ماه آينده گزارشي 

از وضعيت همشهري ارائه کند.

شهردار تهران وعده داد؛

ورود 1000 واگن مترو به حمل و نقل عمومی

ساماندهي متکديان تهران با ايجاد بانک اطلاعاتيشيوه غلط جمع آوري کودکان کارتهران بيش از 3000 کودک کارو خيابان دارد
معاون امور اجتماعي بهزيس��تي استان 
ته��ران گفت: درجري��ان طرح جذب و 
س��اماندهي ک��ودکان کار خيابان که از 
1۳ ش��هريور در تهران آغاز ش��ده، ۲55 
کودک به مراکز ياسر، شهداي افسريه و 

بعثت بهزيستي ارجاع داده شده  که 1۷۸ نفر آنان اتباع و غيرايراني 
هستند. احمد خاکي درخصوص طرح جذب و ساماندهي کودکان 
کار خيابان گفت: هرچند تعداد کل کودکان پذيرش ش��ده را در 
اختيار نداريم زيرا آمار دقيق در اختيار فرمانداري تهران اس��ت 
اما س��ال گذش��ته ۶۴ درصد از کودکان کار و خيابان اتباع بودند. 
به گفته خاکي، تعداد کودکان کار و خيابان تهران بيش از س��ه 
هزار نفر است و مراکز سازمان بهزيستي پاسخگوي ساماندهي 

اين تعداد کودک نيست.

دبي��ر مرج��ع ملي کنوانس��يون حقوق 
ک��ودک ب��ا انتقاد از اينکه ش��يوه فعلي 
جمع آوري کودکان کار و خيابان شيوه 
درستي نيست، گفت: بايد از منشأ توليد 
اين پديده، ش��روع به کار کنيم. مظفر 

الون��دي درخص��وص طرح جمع آوري کودکان کار و خيابان که 
اخيراً از س��وي برخي اعضاي ش��وراي ش��هر تهران انتقاداتي را 
به همراه داش��ته اس��ت، گفت: کلمه »جمع آوري« نقض حقوق 
کودک اس��ت و تجربيات متعددي از س��ال هاي گذشته داشتيم 

که جواب نداد.
 به همين دليل بايد از منشأ توليد اين پديده شروع به کار کنيم و 
گرنه در خيايان هيچ اتفاقي نمي افتد چرا که امروز جمع مي کنند 

و فردا دوباره همين رويه است.

عض��و کميس��يون اجتماعي مجلس با 
تاکيد بر ثبت اطلاعات و س��اماندهي 
متکدي��ان در تهران، گفت: راه اندازي 
بانک اطلاعات��ي، متکديان نيازمند را 
از غيرنيازمن��د آنالي��ز مي کن��د. محمد 

وحدتي درخصوص ايجاد بانک اطلاعاتي متکديان از س��وي 
وزارت کشور، گفت: ايجاد بانک اطلاعاتي با هدف ساماندهي 
متکديان انجام مي شود، در حال حاضر افراد بسياري در معابر 
و خيابان هاي ش��هر اقدام به تکدي گري مي کنند که به لحاظ 
مالي نيازمند نيس��تند؛ البته برخي نيز به دليل وجود مش��کلات 
مالي و نداشتن سرپرست درخانواده ناچار به تکدي گري مشغول 
مي ش��وند. وی گفت: س��اماندهي متکدي��ان درپايتخت براي 

جلوگيري از افزايش آسيب هاي اجتماعي ضروري است.

اخــبار شـهرستان

مدير کل کميته امداد استان بوشهر:

بيش از 9 ميليارد تومان وام قرض الحسنه صندوق ولايت به نيازمندان پرداخت شد

تمام توان دولت براي توسعه و تقويت گردشگري در کرمانشاه

نواختن زنگ مدرسه براي کلاس اولي هاي قشم  امنيت جمهوري اسلامي  رشادت و از خودگذشتگي شهدا و جانبازان 
تجارت-جزيره قش��م :زنگ مدرسه براي 
دو ه��زار و ۷۳5 دان��ش آموز دختر و پس��ر 
کلاس اول��ي و پي��ش دبس��تاني بخش 
مرکزي جزيره قش��م همزمان با سراس��ر 
کش��ور و ب��ه ط��ور نمادين در دبس��تان 
ش��کوفه هاي انقلاب ش��هر قشم به صدا 
درآمد.به گزارش روابط عمومي س��ازمان 
منطقه آزاد قش��م، دختران و پس��راني که 
تاکنون نشستن پشت ميز مدرسه را تجربه 

نکرده اند، امروز و در آستانه ماه مهر پيشگامان آغاز تحصيلي 
س��ال 1۳۹۷ – 1۳۹۶ بودند.س��ه تن از آموزگاران دبس��تان 
ش��کوفه هاي انقلاب ش��هر قش��م نمايش زيبايي از ترس و بي 
علاقگي يک پرنده براي پرواز در آسمان و همچنين عروسکي 
که تمايل به رفتن مدرس��ه نداش��ت را براي دانش اموزان اجرا 
کردند که با اس��تقبال بس��يار خوب انان همراه شد.هنرمندان با 
اجراي نمايش عروسکي خود به دانش آموزان نشان دادند که 
پرنده کم حوصله و نگران با ش��نيدن صداي بچه هاي مدرس��ه 

به طور ناخودآگاه از لانه بيرون آمده و بر 
فراز مدرسه و شهر به پرواز در مي آيد و از 
پرواز کردن خود لذت مي برد.علاقمندي 
عروسک از حضور در مدرسه و آشنا شدن 
با معلم مهربان و هم کلاسي هاي خود نيز 
که با فريادهاي شادمانه دختران و پسران 
دان��ش آم��وز همراه بود، به طرز زيبايي به 
نماي��ش در آمد.به��رام پور اش��رف مدير 
آموزش و پرورش قشم نيز در اين مراسم، 
ب��ا زب��ان کودکان با آنان درباره اهميت تحصيل صحبت کرد و 
در هر بخش از سخنان خود نظر دانش آموزان را جويا مي شد 
که اين اقدام مهم در حقيقت نقش مهمي در زمينه خودباوري 
دانش آموزان در ابتداي ورود به محل دانش داشت.بنا به اين 
گزارش، حضور ش��خصيت هاي عروس��کي و اجراي س��رود و 
مقاله خواني هم از ديگر موضوعاتي بود که در نخس��تين روز 
بازگشايي مدارس براي کلاس اولي ها در مدرسه شکوفه هاي 

انقلاب شهر قشم اجرا شد.

رض��وي:  خراس��ان  تجارت-اس��تان 
مدي��ر عام��ل ش��رکت پالاي��ش گاز 
شهيد هاش��مي نژاد گف��ت: امنيت امروز 
جمهوري اس��لامي ايران مديون رشادت 
و ف��داکاري ش��هدا و جانبازان اس��ت.به 
گ��زارش روابط عمومي ش��رکت پالايش 
گاز شهيد هاش��مي نژاد، مهن��دس س��يد 
مجيد منبتي در بازديد جمعي از جانبازان 
آسايش��گاه امام خمين��ي)ره( مش��هد در 

آس��تانه هفته دفاع مقدس از اين مجتمع گازي با بيان مطلب 
فوق افزود: امروز تمامي دس��تاوردهايي که اين مجتمع گازي 
ب��ه لح��اظ کمي و کيفي، علمي و تحقيقاتي به آن دس��ت يافته 
اس��ت در پناه ايثار و مجاهدت عزيزاني اس��ت که در خون خود 
غلتيدند و در دوران دفاع مقدس به ش��هادت رس��يدند و يا به 

افتخار جانبازي نائل آمدند.
وي اظهارداش��ت: حقاني��ت کش��ور در پرت��و دلاوري ه��اي 
جانبازان در راه اعتلاي نظام اس��لامي به جهانيان نش��ان داده 

ش��د و امني��ت ام��روز کش��ور مديون آن 
دلاوري ها اس��ت.اين مقام مسئول اضافه 
کرد: امروز نيز مديران و کارکنان شرکت 
پالايش گاز شهيد هاش��مي نژاد با آموختن 
از ايثارگري ه��اي ش��ما عزي��زان افتخار 
خدمتگذاري به هم وطنان در اقصي نقاط 
کشور را دارند.مهندس منبتي با بيان اينکه 
پالايش��گاه گاز شهيد هاش��مي نژاد هفت 
ش��هيد را تقديم انقلاب کرده اس��ت بيان 
داش��ت: رش��ادت و ازخودگذش��تگي شهدا چراغ راه براي ادامه 

حرکت رو به رشد اين مجموعه صنعتي مي باشد.
مديرعامل ش��رکت پالايش گاز شهيد هاش��مي نژاد تاکيد کرد: 
کارکن��ان س��ختکوش اي��ن مجتمع به م��دد تاکيدات رهبري 
در زمين��ه اقتص��اد مقاومتي، توليد و اش��تغال، گام هاي موثري 
در زمين��ه خودکفايي برداش��ته اند و بيش��تر قطع��ات مورد نياز 
 صنعت گاز به دست متخصصان داخلي در اين شرکت ساخته 

مي شود.

تجارت-استان بوشهر: مدير کل کميته امداد استان بوشهر گفت: 
در شش ماهه نخست امسال ۹ ميليارد و ۳۷۳ ميليون تومان وام 
قرض الحس��نه صندوق امداد ولايت امداد به مددجويان تحت 
حمايت پرداخت شد.به گزارش سايت خبري کميته امداد، احمد 
لطفي مدير کل کميته امداد اس��تان بوش��هر، با بيان اينکه يکي از 
خدمات ارزشمند و ماندگار کميته امداد در مقطع کنوني پرداخت 
تسهيلات قرض الحسنه به نيازمندان است،گفت: صندوق قرض 

الحسنه امداد ولايت با هدف کمک به ترويج فرهنگ قرض الحسنه 
و تحقق سياست هاي بانکداري اسلامي، مشارکت عموم مردم 
در فقرزدايي و همچنين پرداخت تسهيلات اشتغال و کارگشايي 
به مددجويان و نيازمندان، درس��ال گذش��ته با مجوز رسمي بانک 
مرکزي جمهوري اسلامي ايران درمرکز استان افتتاح شده است.
وي افزود: هم اکنون اين صندوق با اتصال به شبکه ي شتاب و 
تبادلات بانکي همه خدمات نوين بانکي را به مشتريان و سپرده 
گذاران خود در طول شبانه روز ارائه مي دهد.لطفي با بيان اينکه 
قرض الحسنه از سنت هاي حسنه و مورد تاکيد دين مبين اسلام 
بوده و درآيات و احاديث به آن توصيه شده است، گفت:صندوق 
قرض الحسنه امداد ولايت با هدف ارائه تسهيلات قرض الحسنه 
به نيازمندان و تلاش در جهت توانمندس��ازي مددجويان تحت 
حمايت تاسيس شده است. مدير کل کميته امداد استان بوشهر با 

بيان اينکه تسهيلات اين صندوق در قالب وام هاي اشتغال زايي 
و کارگشايي به مدجويان پرداخت مي شود، عنوان کرد: در شش 
ماهه نخست سال جاري دو هزار و ۶۴1 فقره تسهيلات حمايتي 
از محل اعتبارات صندوق قرض الحسنه و کمک هاي خيران به 
مبلغ ۹ ميليارد و ۳۷۳ ميليون تومان با حداقل کارمزد به مددجويان 
تحت حمايت و نيازمندان استان پرداخت شده است.وي در ادامه با 
اشاره به اينکه شرايط هر يک از مددجويان و يا ساير افراد نيازمند، 
براي دريافت وام ابتدا از س��وي واحد هاي مددکاري احراز ش��ده 
و پ��س از آن وام در اختي��ار خانواده ه��ا قرار مي گيرد افزود : تأمين 
هزينه هاي درماني، ازدواج، اعطاي وام به محکومان ديه و جرائم 
غير عمد، خريد و تأمين مسکن کمک به خريد لوازم منزل، وديعه 
مسکن،کارگش��ايي،ايجاد کار انگيزي، پرداخت بدهي، پرداخت 
هزينه هاي تحصيلي و ايجاد اشتغال از موارد پرداخت وام هستند.

لطف��ي ب��ا بيان اينکه عمده ي وام ه��اي پرداختي به نيازمندان و 
مددجويان در سرفصل هاي کارگشايي و اشتغال است، خاطر نشان 
کرد : سقف وام هاي پرداختي در حوزه اشتغال۳۰ ميليون تومان 
اس��ت و س��اير وام ها همچون کارگش��ايي 5 ميليون تومان است.
مدير کل کميته امداد استان بوشهر در ادامه از اجراي طرح" يک 
قرض نيکو، 1۸ برابر پاداش نيکو" براي افتتاح حساب شهروندان 
بوشهري در صندوق قرض الحسنه امداد ولايت خبر داد و افزود: با 
عنايت به رويکرد جذب سپرده قرض الحسنه خيران و نيکوکاران 
براي اعطاي تسهيلات قرض الحسنه به نيازمندان، افراد حقيقي 
و حقوقي مي توانند به عنوان خيران س��پرده گذار صندوق قرض 
الحسنه امداد ولايت، در طرح " يک قرض نيکو، 1۸ برابر پاداش 
نيکو" با حداقل سپرده 1۰۰ هزار تومان زمينه کمک به توانمند 

سازي خانواده هاي نيازمند را فراهم کنند.

تجارت-اس��تان کرمانش��اه:ميزان اعتبارات بخش گردشگري 
اس��تان کرمانش��اه در دولت چند برابر ش��ده و حمايت ها از اين 
بخش به نسبت دولت قبل افزايش يافته و اين شاخص ها نشان 
دهنده نگاه ويژه دولت به مقوله گردش��گري به عنوان يکي از 
محورهاي توسعه پايدار کرمانشاه است که مجموعه مديريتي 
اس��تان هم از آن حمايت مي کند.س��ومين کارگروه گردشگري 
استان کرمانشاه در سال جاري روز پنجشنبه با حضور استاندار 
در سرسراي تدبير استانداري تشکيل جلسه داد و ۲ طرح کريدور 
بيستون - طاق بستان و شهر گردشگري کرمانشاه مورد بحث 

و بررسي قرار گرفت. 
مديرکل ميراث فرهنگي، صنايع دس��تي و گردش��گري استان 
کرمانش��اه در اين جلس��ه با بيان اينکه طرح کريدور بيس��تون - 
ط��اق بس��تان در دولت يازدهم جان دوب��اره اي گرفت، گفت: 
اج��راي اي��ن طرح يکي از اولويت هاي اصلي س��ازمان ميراث 
 فرهنگ��ي و مجموع��ه مديريتي اس��تان اس��ت و با جديت اجرا 

مي شود.
جليل بالايي، رويکرد نظام سياسي و برنامه ريزي کشور به مقوله 

گردش��گري را در دولت يازدهم رويکردي حمايتي دانس��ت و 
افزود: يکي از نمودهاي اين حمايت افزايش منابع اعتباري اداره 
کل ميراث فرهنگي استان به نسبت سال هاي گذشته است. 

وي گردشگري را از محورهاي توسعه استان کرمانشاه دانست 
و اظهار کرد: علاوه بر س��اماندهي طاق بس��تان و بيس��تون، 
پروژه هاي زيادي هم در مسير بين اين ۲ اثر در حال اجراست 
که مي توان به س��اماندهي ورودي ميدان امام )ره( کرمانش��اه، 
ايجاد فضاي سبز در مسير، طراحي ساماندهي تقاطع سه راهي 

هرسين و ساماندهي ورودي بيستون اشاره کرد.
به گفته او طول مس��ير کريدور بيس��تون - طاق بس��تان ۳۰ 

کيلومتر است.
مش��اور طرح کريدور بيس��تون - کرمانشاه نيز با جزئيات کامل 
به تشريح اين پروژه پرداخت و گفت: تمام ملاحظات در تهيه 
و تدوين اين طرح ديده شده و از انتقادات و پيشنهادات اعضاي 

کارگروه براي غني کردن طرح هم استقبال مي کنيم.
در ادامه اين جلس��ه همچنين طرح ش��هر گردشگري کرمانشاه 
هم توس��ط مش��اور طرح تش��ريح ش��د که هدف از اجراي آن را 

اقتصادي کردن ش��هر کرمانش��اه و افزايش سطح درآمد مردم 
عنوان کرد و گفت: در اين طرح ايجاد مراکز فرهنگي، تفريحي 

در شهر پيشنهاد شده است. 
به گفته داود نديم، در اجراي اين طرح شعار 'کرمانشاه دوست 
دار شماس��ت' به عنوان ش��عار جهاني ش��هر کرمانشاه انتخاب 
ش��ده و پيش��نهاد داده ايم که در اين ش��هر رويدادهاي ملي ، 
جهان��ي و برن��د محور، فروش جهاني صنايع دس��تي، برگزاري 
 تورهاي info، ايجاد دفاتر آژانس هاي بين االمللي برگزار و ايجاد 

شود.
اس��تاندار کرمانش��اه در جمع بندي اين ۲ طرح از حمايت کامل 
دولت از توس��عه و تقويت بخش گردش��گري به عنوان يکي از 
اولويت ها نام برد و گفت: گردشگري يکي از محورهاي توسعه 
استان کرمانشاه است و استانداري از هرگونه تلاش براي تقويت 

و توسعه اين بخش حمايت مي کند.
اس��داله رازاني افزود: ايجاد کريدور بيس��تون - طاق بس��تان در 
افزايش جذب گردشگران داخلي و خارجي به استان تاثير زيادي 

دارد و مي خواهيم اين موضوع با جديت دنبال شود.

او به اجراي طرح شهر گردشگري کرمانشاه نيز اشاره کرد واز آن 
به عنوان طرح جالب وابتکاري نام برد و افزود: مطالعات انجام 
ش��ده براي طرح برندينگ شهري توسط شهرداري کرمانشاه، 
ايده ه��اي متع��دد و طرح هاي ارزش��مند و  جالبي براي توس��عه 

شهر دارد.
وي دستور تشکيل ستاد ساماندهي ورودي شهرهاي استان را 
در اين جلسه داد و خواستار تشکيل فوري جلسات اين ستاد و 

ساماندهي اين ورودي ها شد. 

سرپرست اورژانس کشور اعلام کرد: روز پنجشنبه 
ب��ود ک��ه يک واحد اقامتي مقاب��ل حرم حضرت 
معصومه )س( منفجر ش��د. اين حادثه در محل 
قم - خيابان اراک - کوچه آبشار اتفاق فتاده است. 
براساس اين گزارش؛ ريزش آوار انفجار کپسول 
موجب مصدوميت 1۴ نفر و مرگ دو نفر شده است. 
11 مصدوم به بيمارستان نکويي و ۳ مصدوم به 
بيمارستان علي بن ابي طالب )ع( منتقل شدند. به 
گزارش ايلنا حسن نوري، معاون عمليات اورژانس 

کشور در رابطه با انفجار يک واحد اقامتي مقابل 
حرم حضرت معصومه )س( بيان داشت: 1۴ نفر از 
زير آوار زنده خارج شدند که 11 نفر به بيمارستان 
نکويي و ۳ نفر نيز به بيمارستان علي بن ابي طالب 
منتقل شده اند. معاون عمليات اورژانس کشور در 
ادامه بيان داش��ت: ۷ دستگاه امبولانس در محل 
حادثه مستقر هستند و عمليات جستجو ادامه دارد. 

وي تاکيد کرد: تجهيزات اورژانسي قم کامل است 
و به محض خروج مصدومان عمليات درمان اجرا 
خواهد ش��د. مدتي بعد سرپرست اورژانس کشور 
گف��ت: تع��داد مصدومين حادثه به 15 نفر و تعداد 
فوتي ها نيز به ۳ نفر رسيده است. مسئول بخش 
اورژانس بيمارستان علي بن ابي طالب )ع( نيز در 
پاسخ به ايلنا گفت: تاکنون 5 نفر از مصدومان حادثه 

قم به اين بيمارستان منتقل شده اند. وي درباره حال 
مصدومان حادثه گفت: وضعيت همه مصدوماني 
که به اين بيمارس��تان آورده ش��ده اند، اورژانسي 
اس��ت و فعلا نمي شود درباره حال آنها اظهارنظر 
کرد. سرپرست اورژانس کشور در گفتگو با ايلنا در 
ساعت 1۴ و ۳۰ اعلام کرد تعداد کشته هاي اين 

حادثه به ۴ نفر افزايش پيدا کرده است.

افزايش تلفات حادثه انفجار در قم


